
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
21. august 2017 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: Michael, Thomas, Gitte, Finn, Anders, Janan (elev), Ahmed (elev), Tenna, Kitty, Lisbeth, Camilla 

Afbud: Dorthe, Marianne, Stine 

Emne 
(ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette? Proces 
(hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 

 5 min Referat godkendt 

Nyt fra elevråd 
 
 

Der er endnu ikke afholdt første 
elevrådsmøde, men Ahmed og 
Janan er inviteret med i 
overgangsfasen. 

  Skolebestyrelsen bakker op om, at formand Janan og næstformand 
Ahmed stiller op som formand og næstformand i skoleåret 
2017/2018. 

 
Personalesituationen 
 

 
Overblik over ansættelser etc. 

 
Orientering  

 
5 min 

Gitte og Finn informerede skolebestyrelsen om ny-ansættelser, 
barsler, osv.  

 
0. kl. første skoledag 

 
Hvordan forløb modtagelsen af 70 
elever og forældre i ”anderledes” 
rammer? 
 

 
Orientering og evaluering 

10 min Gitte orienterede om 0.klassernes første skoledag i de anderledes 
rammer. 

Byggesag 
 

Byggeriets indvirkning på: 
              Skolegård 
              Idræt 
              Sikkerhed  
 

Orientering og drøftelse 15 min Gitte orienterede om nye tiltag: 0. klasse holder forskudt frikvarter, 
7. 9. klasserne har fået inde-ordning. Der er igen mulighed for at 
komme helt rundt om skolen igennem skolegården. Skolen er inde i 
den mest larmende byggefase. Samarbejdet med byggepladsen 
fungerer pt. udmærket. Der blev informeret om støvmængden børn 
og voksne oplever ifb. med byggesagen. Støvmængden er pt. ikke 
sundhedsskadelig. Lisbeth fremførte, at der kunne være bly i 
støvet. Spørgsmålet tages op med byggepladsen (Gitte). 
Tenna fremførte ideen om, at en del af undervisningen henlægges 
til Borup eller Rørsangervej 79. Årets høstfest aflyses pga. 
manglende plads på skolens udearealer. 



 

Bandekonfliktens 
påvirkning i skoleregi 
 

Overblik over orientering fra SSP og 
forvaltning samt skolens 
handlemuligheder. 
 

Orientering og drøftelse 20 min Gitte orienterede, skolen er opmærksom på problematikken og 
samarbejder med SSP og forvaltningen. Flyer om situationen, 
udsendt af Tingbjerg Skole til deres forældre, blev gennemlæst som 
inspiration til skolebestyrelsen. Der blev orienteret om idrætsdage 
på skolens økobase efter efterårsferien. 

 
Kontaktforældremøde  

Planlægning af årets første 
forældrekontaktmøde. 

Ideer til temaer 
 – drøftelse og beslutning: 
Ressourcecenter 
Uddannelse og job 
trivselstime 
 

20 min Efterårets kontaktforældremøde afholdes den 16. november. 
Punktet tages op igen på næste skolebestyrelsesmøde.  

Digitale læremidler Hvordan bruger skolen de digitale 
lærermidler? 

Orientering og drøftelse 10 min Gitte orienterede om udvælgelsen og brugen af digitale læremidler 
på Grøndalsvængets Skole. 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

Drøftelse 
 

15 min Forældrene: Morgencaféen fortsætter. Der opfordres til at man 
reklamerer for Morgencaféen på de kommende forældremøder. 
Der skal evalueres og udvikles på kontakt- og trivsels-forældrenes 
rolle. Personalet: lærerne kan ifb. med ombygningen lægge deres 
forberedelse hjemme eller på skolen efter eget valg. 

Eventuelt og næste 
møde. 

  5 min Næste møde er 27/9. 


